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Protokoll styrelsemötet hos Margareta Berg måndagen den
{5 augusti 2022

1. Mötets öppnande
Ordförande Gerd Klingvall hälsade de närvarande
välkomna och forklarade mötet öppnat.

\- 2. Godkännande av dagordning
Dagordningen gicks igenom och godkändes

3. Närvarande\i Närvarande styrelseledamöter var:
Margareta B, Gerd K, Jan-Erik E, Olle D, Jan-Elof J,

Noomi W och Evelyn SL
Frånvarande var Kjell S och Harriet

4. Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Noomi W.

5. Genomgång av föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till
handlingarna.\/ 

6. Ekonomi
Ekonomin gicks igenom och lades till handlingarna.

. 7. Sillfesten det 18 augusti
!/

Potatisen skalas av Olle och Jan-Elof hemma hos
Olle.
Olle köper dricka, lättöl och vatten även Cider till
alkoholfri välkomstdrink. Han ordnar också med
björkar.
Janne med hjälp av MariAnne P ordnar drinkar, med
och utan alkohol.

- Janne, Nils-Erik Göran L fixar borden.



Gerd kokar och skalar äggen hemma.
Evelyn och Göran skär sill, gräslök och rödlök.
Jobbar med det hemma" (5 burkar sill och 2 kg
rödlök)
Gerd och Margareta handlar maten, dukar,
pappersmuggar, assietter mm.
Harriet har bakat 5 rulltårtor Gerd och Margareta
bakar 1 var.
Gerd och Noomi fixar till bakelserna
Margareta och Nils-Erik dukar borden.
Gun-Britt Jonsson ansvarar i köket till hjälp har hon
Gerd K och Birgitta W.
Jan-Erik fixar musik.
Evelyn och Gerd fixar kastruller. Evelyn fixar en skål
till bålet.
Vi träffar kl. 1 1.00 på Viagården. Evelyn o Göran
kommer något senare da de arbetar hemma.
Lotteriet:
Vi köper in en 200 lotters ring.
Margareta och Evelyn skänker en tavla mm.
Stockhaus skänker en bok.
Vi köper även in några presentkort.

\v De som jobbar med festen behöver bara betala 100:
- i entr6

8. lnformation övriga friägor

@e, angående årsmötet, hur styrelsen
kommer att se ut.
De som aviserat att de ska avgå ur styrelsen är: Gerd
K, Jan-Erik önskar inte stanna kvar som kassör.
De som har ett år kvar är; Noomi, Harriet, Margareta.



Vi ställde oss frågan om vi inte får till en styrelse.
Lägga ner foreningen eller slå ihop med annan SPF
forening.

9. Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte är tisdagen den 30/8 k1.9.30 i

Karlslund.
10. Mötets avslutande

Ordföranden Gerd K förklarade mötet avslutad.
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